



华亿认证中心
HUAYI CERTIFICATION CENTER

食品安全管理体系认证证书

注册号: 419FSMS2500077

向日葵环保科技（河南）有限公司

统一社会信用代码: 91411522MACNQ3RR28

注册地 址: 河南省信阳市光山县先进制造业开发区工业大道与西三环交汇处 01 号

办公地 址: 河南省信阳市光山县先进制造业开发区工业大道与西三环交汇处 01 号

生产/经营地址: 河南省信阳市光山县先进制造业开发区工业大道与西三环交汇处 01 号

建立的食品安全管理体系符合

ISO22000:2018 标准

食品链行业类别: I

通过认证范围如下:

**位于河南省信阳市光山县先进制造业开发区工业大道与西三环交汇处 01 号
的许可范围内的食品用纸包装容器的生产**

首次发证日期: 2025 年 04 月 30 日

本次发证日期: 2025 年 04 月 30 日

有效期至: 2028 年 04 月 29 日

第一次监督合格

(贴 花)

第二次监督合格

(贴 花)

第三次监督合格

(贴 花)

(本证书有效期内每年度须接受至少一次监督审核, 并张贴监督合格标签方为有效)

签发人: _____



(扫码可辨证书真伪)

证书时效及适用性可登陆华亿认证中心官网或关注“华亿认证中心”微信公众号查询,
本证书信息亦可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。
中国四川省成都市成华区东华二路38号4栋24层1号。

华亿认证中心有限公司

电话: 028-83221100

www.hyrzzx.com

2004954



华亿认证中心
HUAYI CERTIFICATION CENTER

FOOD SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Registration NO: 419FSMS2500077

Sunflower Environmental Protection Technology (Henan) Co., Ltd.

Unified social credit code: 91411522MACNQ3RR28

Registered Address: No. 01, Intersection of Industrial Avenue and West Third Ring Road,
Advanced Manufacturing Development Zone, Guangshan County, Xinyang City, Henan Province

Office Address: No. 01, Intersection of Industrial Avenue and West Third Ring Road, Advanced
Manufacturing Development Zone, Guangshan County, Xinyang City, Henan Province

Production/Business Address: No. 01, Intersection of Industrial Avenue and West Third Ring Road,
Advanced Manufacturing Development Zone, Guangshan County, Xinyang City, Henan Province

The Established Food Safety Management System Accords With
ISO22000:2018

Food Chain Industry Category:I

Passed the certification scope as follows

**The production of food paper packaging containers within the
permitted scope located at No. 01, Intersection of Industrial Avenue
and West Third Ring Road, Advanced Manufacturing Development
Zone, Guangshan County, Xinyang City, Henan Province**

The release date for the first time: 30-04-2025

The issuance date: 30-04-2025

Will be valid until: 29-04-2028

Approval of the first surveillance audit	Approval of the second surveillance audit	Approval of the third surveillance audit

(This certificate within the period of validity at least once annually must accept
supervision and audit, in order to be valid and post supervision qualified label)

Issuer:



Certification validity and applicability can be accessed on the official website of Huayi Certification Center and official wechat account of Huayi as well. Information of this certificate can also be found on the official website of CNCA (www.cnca.gov.cn). Address: No. 1, 24 / F, building 4, No. 38, Donghua 2nd Road, Chenghua District, Chengdu City, Sichuan Province, China.

Huayi Certification Center Co., Ltd
TEL: 028-83221100 www.hyrzzx.com

1004927